

Important Notes 重要提示

- 1 Manulife Global Fund – India Equity Fund (the “Fund”) invests in equity securities of listed companies covering different sectors of the Indian economy and listed in India or on any stock exchange, which may involve equity market, geographical concentration, small cap, macroeconomic, stock market control, volatility, government policies, taxation, currency, currency repatriation, political and regulatory risks, and is subject to greater risk than investments in more developed economies or markets.
 - 2 The Fund is subject to the risk of stock market control as evolving regulations may adversely affect the cost of trading or the freedom to trade and restrict the Fund’s ability to cost-effectively deploy its investments.
 - 3 Investment involves risk. The Fund may expose its investors to capital loss. Investors should not base on this material alone to make investment decisions and should read the offering document for details, including the risk factors, charges and features of the Fund and its share classes.
- 1 宏利環球基金 – 印度股票基金（「本基金」）投資於涵蓋印度不同行業並在印度或其他任何證券交易所上市的公司的股票證券，可能涉及股票市場、地域集中、小型公司、宏觀經濟、股市管制、波動性、政府政策、稅務、貨幣、貨幣匯返、政治及規管風險，並較投資於發展成熟的經濟體系或市場涉及更大風險。
 - 2 本基金須承受控制股市的風險，由於股市的規管正逐步實施，可能引入對交易成本或交易自由有不利影響的法規，從而限制本基金有成本效益地部署其投資的能力。
 - 3 投資涉及風險。本基金的投資者或須承受資本虧損。投資者不應只單靠本資料而作出投資決定，而應仔細閱讀銷售文件，以獲取詳細資料，包括本基金及其股份類別之風險因素、收費及產品特點。

Fund prices may go down as well as up. Past performance information presented are not indicative of future performance. Investor has his/her own personal investment objectives, investment products may not be suitable for everyone.

基金價格可跌亦可升，過往業績數據並非未來業績的指標。投資者的目標各有不同，投資產品未必適合所有投資者。

This material has not been reviewed by the Securities and Futures Commission.

證券及期貨事務監察委員會並未審閱此文件。

Issued by Manulife Investment Management (Hong Kong) Limited.

由宏利投資管理（香港）有限公司刊發。

